
SKUPŠČINA BORCEV NOV V OBČINI CENTER

Kakšno pomoč ostarelim borcem
Na zadnji sejl skupščine borcev NOV občine LJub-

Ijana Center /e bila v ospredju predvsem socialno
zdravstvena problematika borcev, ki so se zaradi
naravnega procesa staranja znašli v kategoriji sta-
rejše populacije, ki /e potrebna posebne družbene
pozornosti.

Nova predsednica'' socialno
zdravstvene komisije Justina Si-
mončič je poudarila, da se ne mo-
rejo več zadovoljiti z obstoječim
stanjem. Ni dovolj, da cca 6,5%
boliiih borcev dobi zdraviliško
zdravljenje, 16% socialno ogrože-
nih različne socialne pomoči,
4,5% socialno ogroženih pa 10-
dnevno okrevanje. Nadvse niyna
je okrepljena patronažna služba,
ki bo pomagala v času bolezni.
Poleg tega pa bo potrebno organi-
zirati pomoč v gospodinjstvu, pri-
našanje toplih obrokov hrane, na-
bavo življenjskih potrebščin, po-
moč pri opravljanju osebne higi-
ene itd. To so samo nekateri vidi-
ki potreb, da bi lahko bili starejši

občani čim dlje v svojem bival-
nem okolju.

Na skupščini sta spregovorila
tudi strokovnjaka, ki se ukvaijata
s to problematiko. Blaž Mesec iz
višje šole za socialne delavce je
povedal da imamo v Centru naj-
več starejših občanov in razvito
ustaljeno obliko denarnih pomoči
in socialnih služb, ki pa delujejo
predvsem na ravni občine. Priza-
devajo pa si, da bi v vsaki KS
zaposlili socialnega delavca, ki bi
poleg svojega dela koordiniral tu-
di delo socialnih komisij.

Zdravnica za borce dr. Bojana
Keržič je predlagala, da bi v obči-
ni Center zaposlili tudi psihologa
za starejše občane. Veliko težav

izhaja prav iz občutka osamljeno-
sti. Boris Lavrenčič je povedal, da
so bili vojaški vojni invalidi veči-
noma delavci v združenem delu
in da znajo ceniti napore delovnih
ljudi, vendar ne morejo sprejeti
tega, da se vojne rane enačijo z
delovnimi. Zadovoljivo tudi ni re-
šeno zdraviliško klimatsko zdrav-
ljenje. Zvezni zakon omogoča
zdrav^jenje vsem, ki so potrebni,
ni pa sredstev. Nujno je da se zao-
str«o pogoji ali pa povečajo fi-
nančna sredstva.

Druga skupina razprav je zade-
vala oživljanje revolucionarnih
tradicij in zgodovinopisje. Dr.
Brane Vesel je ocenil, da je bilo o
zgodovini NOB mesta Ljubljane
premalo napisanega. LJubljana se
je priklonila velikim, premalo pa
je storila in pisala o manj opaznih
aktivistih OF, ki so imeli visoke
moralne vrline. Poudaril je, da
nas iz krize ne bo speljala samo
produktivnost in tehnokracija,
pač pa, in predvsem tudi spošto-
vanje moralnih vrednot. L. T.


